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Het Hofplein gaat nu écht op de schop 
Volop bomen, planten, gras 
en brede wandelpaden met 
als bruisend middelpunt de 
grote stadsfontein. Een plek 
om te ontspannen en elkaar te 
ontmoeten, maar waar ruimte 
blijft voor verkeer. Dat is straks 
het vernieuwde Hofplein. 
Vanaf volgende week pakt 
de gemeente het eerste deel 
van het plein aan: de afslag 
Coolsingel-Pompenburg. 
Eind 2027 moet het Hofplein 
helemaal klaar zijn. Maar 
waarom deze ingrijpende 
verandering?  

‘Ooit werd het stadscentrum vooral 
gezien als zakencentrum. De auto 
kreeg er ruim baan. Nu wonen er 
steeds meer mensen. En komen er in 
de toekomst nog 10.000 woningen 
bij’, zegt Iris van der Lee, projectma-
nager Hofplein. 
‘Maar als fijne plek om te wonen blijft 
de kwaliteit van het plein achter. Er is 
weinig groen en veel verkeer, veel 
lawaai, de luchtkwaliteit is slecht en 
alles is van steen of asfalt. Op warme 
dagen is de temperatuur op het 
Hofplein maar liefst 7 graden hoger 
dan in de omringende wijken. Het 

vorige college wilde dat het Hofplein 
en een paar andere plekken prettiger 
gemaakt worden om te wonen. Door 
meer groen te planten dat zorgt voor 
meer verkoeling op hete dagen en 
voor waterberging bij hevige regen. 
Dat zijn de stadsprojecten. Het 
huidige college voert deze stadspro-
jecten uit.’

Verkeer in balans
‘Ook zien we in de stad het aantal 
fietsers en voetgangers sterk toene-
men, terwijl het autogebruik juist 
afneemt’, vult Cees Jellema aan. Hij is 
interim verkeermanager stedelijke 
bereikbaarheid. 
‘Het Hofplein is daar nu niet op 
ingericht. Daar brengen we een 
betere balans in. 40 procent van de 
auto’s in de binnenstad is doorgaand 
verkeer. Dat willen we verminderen. 
Auto’s die niet in de binnenstad 
moeten zijn, willen we niet dwars 
door het centrum laten rijden. We 
zorgen er natuurlijk wel voor dat alles 
goed bereikbaar blijft. Straks, tijdens 
de werkzaamheden, maar ook als het 
nieuwe Hofplein klaar is.’

150 bomen
Het nieuwe Hofplein krijgt 2 rijstro-
ken, aan de randen van het plein. Het 
verkeer rijdt er straks 30 kilometer 
per uur. ‘Hierdoor zien navigatiesyste-
men het Hofplein niet langer als de 
snelste route’, zegt Jellema. 

Voor het plein worden nu 150 bomen 
opgekweekt en ook de huidige 
platanen krijgen er een nieuwe plek. 
In verhoogde vakken komen planten 
en gras. Een ondergrondse waterber-
ging zorgt voor water in droge tijden. 
De tramsporen blijven en waar ze 
wandelpaden kruisen, waarschuwen 
geluid- en lichtsignalen straks 
wandelaars voor overstekende  
trams. 

Werkzaamheden
Fase 1 start op 
14 april. Tot eind 
september wordt 
het deel richting 
Pompenburg 
afgesloten. Tram 7 
rijdt hierdoor ook een 
andere route.
Ga voor de 
werkzaamheden 
en omleidingen 
naar de pagina 
rotterdam.nl/hofplein-
werkzaamheden of 
kijk op rotterdam.nl/
bereikbaar

Kunstwerken
De 3 kunstwerken van 
Willem de
Kooning – nu in het 
gras op de hoek
Weena-Schiekade, 
zie foto – krijgen 
straks op de brede 
wandelpaden een 
betere plek.

Meer weten over het 
nieuwe Hofplein? 
Kijk op rotterdam.nl/
hofplein

Waarom heet Hofplein 
zo? Lees er meer over 
op pagina 3.

Iris van der Lee en Cees Jellema zijn namens 

de gemeente betrokken bij het project

Erno Wientjens

Rookvrij spelen
In Rotterdam werken we hard aan een Rookvrije Generatie. Het 
doel? Een generatie kinderen die rookvrij kan opgroeien. Daarom 
maakt de gemeente plekken waar veel kinderen komen rookvrij. 

Zo maakte de gemeente Rotterdam 
vorig jaar de tramhaltes in het 
centrum rookvrij en zijn sinds kort 
ook alle Rotterdamse (speel)pleinen 
rookvrij. Op deze plekken vindt u een 
‘rookvrije’ tegel. Of zo’n tegel helpt? 
Studenten van het Erasmus MC 

onderzochten het. En wat blijkt: op 
tramhaltes waar een tegel ligt, nam 
het aantal rokers af met 43 procent. Er 
wordt dus inderdaad een stuk minder 
gerookt op plekken waar een rook-
vrije tegel ligt. Lees er meer over op 
rotterdam.nl/rookvrij.

Wouter Vocke

Rookvrij spelen

Tips voor het marathonweekend
Op zaterdag 12 en zondag 13 april staat Rotterdam in het teken van 
de mooiste marathon van Nederland. Als supporter wilt u natuurlijk 
zoveel mogelijk van de marathon zien en op de beste plekken langs 
het parcours staan.

Rotterdam is het hele weekend van de 
marathon grotendeels afgesloten 
voor auto’s. Kom daarom met het 
openbaar vervoer. Het centrum is 
alleen bereikbaar met de metro. 

Vermijd drukke stations
De stations Leuvehaven en Stadhuis 
zijn tijdens de marathon gesloten. De 
start is niet toegankelijk voor toe-
schouwers. Na de start komen alle 
lopers over de Erasmusbrug. Wilt u dit 
zien? Reis dan naar metrostation 
Wilhelminaplein.

Op sommige metrostations is het zo 
vol dat u niet direct een metro kunt 

instappen. Beurs, Blaak en Slinge 
kunnen erg druk worden. Er is een 
aantal metrostations waar u mis-
schien niet zo snel aan denkt, maar 
van waar u de marathon goed kunt 
meemaken. Oostplein, Zuidplein en 
Maashaven zijn een stuk rustiger en 
liggen op maar een paar minuten 
lopen van het parcours. Vanaf 
Gerdesiaweg of Voorschoterlaan 
loopt u makkelijk naar de Kralingse 
Plaslaan, een fantastische plek met 
genoeg ruimte om de lopers aan te 
moedigen. 
Uw eigen loper onthalen na de finish? 
Reis dan naar metrostation Rotter-
dam Centraal.

Supermarkten in het 
centrum verkopen 
op 13 april geen 
gekoelde alcohol. Ga 
voor meer info en tips 
naar rotterdam.nl/
marathon-kijken-dit-
moet-je-weten

http://rotterdam.nl/hofplein-werkzaamheden
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http://rotterdam.nl/rookvrij
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http://rotterdam.nl/marathon-kijken-dit-moet-je-weten
http://rotterdam.nl/marathon-kijken-dit-moet-je-weten


2
10 april 2025
week 15

5 vragen 
over...

Wat is netgongestie en wat 
doen we ertegen?
U hoort en leest de laatste tijd steeds meer over ‘netcongestie’: een vol elektriciteitsnet. Wat betekent 
dat precies en wat kunnen we ertegen doen? 

1  Wat is netcongestie? 
Er is steeds meer vraag naar 
elektriciteit. Soms meer dan er 

beschikbaar is. Dat kan voor storin
gen zorgen. Netbeheerders willen dat 
voorkomen. Daarom kondigen ze 
netcongestie aan. Dat betekent dat ze 
tijdelijk geen nieuwe aansluiting 
geven aan grootverbruikers van 
elektriciteit: bedrijven of organisaties 
die veel stroom gebruiken, zoals 
supermarkten of scholen. 

2 Wat gebeurt er tegen 
netcongestie?
De netbeheerders TenneT en 

Stedin bouwen meer elektriciteits
netten en huisjes. De gemeente helpt 
om goede plekken hiervoor te vinden 
en om snel vergunningen te  verlenen.  
Ook is het belangrijk dat bedrijven en 

burgers flexibeler omgaan met 
elektriciteit. Dus proberen om niet 
allemaal tegelijk stroom te gebruiken, 
maar dat beter te spreiden over de 
dag.  

3Wat kunnen ondernemers 
bijvoorbeeld doen? 
Een ondernemer kan gebruik

maken van de Flex Scan. Die laat zien 
of en hoe de ondernemer flexibeler 
kan omgaan met zijn energieverbruik. 
De gemeente vergoedt de kosten tot 
80 procent (maximaal 20.000 euro) 
en helpt ondernemers zo bij het 
vinden van innovatieve oplossingen. 

4Wat kan ik zelf doen tegen 
netcongestie? 
Als bewoner heeft u een 

kleinverbruikaansluiting. Daarvoor 

heeft de netcongestie geen gevolgen. 
Maar het elektriciteitsnet betalen we 
met zijn allen. Dus gebruik stroom zo 
mogelijk als het minder druk is op het 
net: voor 16.00 uur of na 21.00 uur. 
Zet bijvoorbeeld de wasmachine aan 
tijdens deze uren, of laad uw auto dan 
op. En als u zonnepanelen heeft, 
gebruik dan zoveel mogelijk uw 
elektriciteit in de uren dat de zon 
schijnt. 

5Wanneer is het probleem 
opgelost?
Dat verschilt per gebied. In het 

havengebied en Hoek van Holland, 
Rozenburg en Pernis verwacht 
TenneT dat het net voldoende is 
uitgebreid tussen 2027 en 2029. Voor 
de rest van de stad is dat naar 
verwachting tussen 2032 en 2035.

Meer informatie
Kijk voor meer 
informatie op de 
website
ondernemen010.nl/
netcongestie

Wilt u uw bedrijf 
verduurzamen of laten 
groeien? Vraag een 
Flex Scan aan op
rotterdam.nl/flex
scanaanvragen en 
kijk wat het voor u kan 
betekenen.

Netbeheerders bouwen steeds meer elektriciteitsnetten

Joep Boute

Broedseizoen 
van start
In maart is het 
broedseizoen 
gestart. Vogels en 
andere dieren zoeken dan een 
rustige plek om hun jongen 
groot te brengen. 

Het broedseizoen loopt nog tot en 
met 15 juli. Het is de belangrijkste 
en tegelijk kwetsbaarste periode 
voor dieren die in de natuur leven. 
Wist u dat u als wandelaar of 
fietser een belangrijke bijdrage 
kunt leveren in het veilig laten 
opgroeien van deze dieren? Een 
paar kleine aanpassingen maken 
een groot verschil.

Rust
Door in deze periode op de paden 
te blijven en uw hond het liefst aan 
de lijn te houden, worden broe
dende vogels en jonge dieren zoals 
eekhoorns en vossen niet per 
ongeluk verstoord. 

Veiligheid
Door uw afval in de afvalbak te 
doen of mee te houden, neemt u 
hun leefgebied veilig. Dieren 
kunnen bijvoorbeeld verstrikt 
raken in afvalresten, of het opeten. 
Daarnaast is een schone natuur 
mooier en fijner voor iedereen. 
Door deze kleine aanpassingen 
krijgen dieren de rust die ze nodig 
hebben en kunnen hun jongen 
veilig opgroeien.

Column OmbudsmanAangeboden door 
de ombudsman 

RotterdamRijnmond ‘Ik laat het geld liever liggen’
Zo’n duizend (ex-)medewerkers van de sociale werkplaats in Rotterdam kregen jarenlang te weinig 
salaris. Sinds 2018 waren ze te laag ingeschaald. De gemeente erkent de fout, biedt excuses aan en 
keert het achterstallige loon alsnog uit: gemiddeld 6.000 euro bruto per persoon. Een belangrijke stap, 
zou je denken.

Maar waar deze compensatie 
opluchting zou moeten brengen, zorgt 
het juist voor nieuwe onzekerheid. De 
nabetaling heeft mogelijk grote 
gevolgen voor de toeslagen van de 
medewerkers. Veel van hen hebben 
een laag inkomen en ontvangen 
zorgtoeslag, huurtoeslag of een 
uitkering zoals de WIA of Wajong. 

Doordat hun inkomen door de 
nabetaling ineens hoger lijkt, dreigen 
toeslagen te worden verlaagd of zelfs 
teruggevorderd. Voor sommigen is de 
angst hiervoor zo groot dat ze het 
geld liever laten liggen.
Dat kan niet de bedoeling zijn.
De gemeente wil recht doen, maar het 
belastingsysteem is star. Daarom 

pleiten wij voor veilig geld: herstelbe
talingen waarover alleen belasting 
wordt betaald, zonder negatieve 
gevolgen voor toeslagen. 
De herstelbetaling is geen cadeau, 
geen extraatje. Het is 
erkenning van een 
fout. Dan moet de 
overheid ook 
garanderen dat 
mensen er niet 
opnieuw de dupe 
van worden.

Loopt u vast bij de gemeente? Is de menselijke maat zoek? De ombuds
man RotterdamRijnmond is onafhankelijk, kost u niets en behandelt 
klachten over de gemeente Rotterdam en over organisaties die de taken 
van de gemeente uitvoeren. Problemen in de jeugdhulp of op school? 
Neem dan contact op met de kinderombudsman.

Het kantoor van 
de ombudsman 

RotterdamRijnmond 
vindt u op de 

Batavierenstraat  
1535 (Oude Westen).

Heeft u hulp nodig?
Kijk dan op orr.nl,  

bel gratis naar  
0800 0802 of mail 

naar info@orr.nl

Ombudsman Rotterdam-Rijnmond 
Marianne van den Anker
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De Stadskrant is een uitgave van de 
gemeente Rotterdam en verschijnt 
iedere 2 weken. 49e jaargang.

Redactie Stadskrant
Gemeente Rotterdam
Postbus 1130, 3000 BC Rotterdam
ww 14 010
@ stadskrant@rotterdam.nl
% www.rotterdam.nl/stadskrant 

Bezorgklachten Rotterdam
ww 0180  64 19 10
%   www.dehavenloods.nl/ 

bezorgklacht

Bezorgklachten Rozenburg en
Hoek van Holland
%  rodiwestmedia.nl/bezorgklacht

Contact met de gemeente 
ww 14 010
% www.rotterdam.nl
Volg de gemeente op LinkedIn, X, 
Facebook, Instagram en YouTube

Handige websites
% www.rotterdam.nl/mijnloket: 
  direct online aanvragen producten 

en diensten 
%  www.rotterdam.nl/meldingvraag

ofklacht: klachten, tips, vragen 
%  www.rotterdam.nl/rotterdam

bericht: officiële bekendmakingen
%  www.rotterdam.nl/vraagwijzer
%  www.rotterdam.nl/stadswinkels
%  www.rotterdam.nl/bereikbaar
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Werken voor Rotterdam

Een opgraving begint vaak achter een bureau
Vroeger stond archeoloog Iris 
Briels letterlijk met haar voeten 
in de klei. Maar tegenwoordig 
zit ze achter een bureau. 
Waarom maakte ze deze switch 
en wat maakt haar werk nog 
steeds zo boeiend?

Briels werkte jarenlang als veldar-
cheoloog en genoot van het buiten 
zijn. ‘Ik groef wekenlang of zette met 
de hand diepe boringen in de harde 
klei. Toen mijn lichaam op de rem 
trapte, ging ik wat anders doen in de 
archeologie.’ Ze zag een vacature als 
beleidsarcheoloog bij de gemeente 
Rotterdam en greep haar kans. 
‘Misschien klinkt mijn werk nu minder 
spannend, maar het is juist interes-
sant en belangrijk. Ik bekijk oude 
kaarten en bodemgegevens om in te 
schatten waar veldarcheologen het 
beste kunnen graven.’

Waardevolle vondsten
‘Veel mensen denken dat archeologie 
begint met een schep of een boor, 
maar het proces start achter een 
bureau. Iedereen die in Rotterdam wil 
graven  moet een vergunning aanvra-
gen. Ik bepaal niet of iemand een 
vergunning krijgt, maar wel of 
archeologisch onderzoek nodig is. 
Bijvoorbeeld bij de bouw van woonto-
ren RottaNova, naast de Markthal. 
Hier lag ooit de oudste bebouwing en 
haven van Rotterdam. De kans was 
groot dat er waardevolle vondsten 
lagen. Op basis van oude kaarten en 
andere informatie besloten we dat er 
eerst onderzoek moest komen. 
Archeologen vonden er resten van 
een middeleeuwse sluis (zie kantlijn) 
en andere spullen. Zoals schoenen en 
dolken, waarvan er eentje zelfs nog in 
zijn leren schede zat.’

Bouwplannen aanpassen
Veldarcheologen graven of boren 

soms wekenlang. ‘Mijn voorberei-
dende werk helpt hen gerichter te 
bepalen waar ze moeten graven, wat 
onnodig werk voorkomt. Archeolo-
gisch materiaal blijft bij voorkeur in 
de grond en wordt alleen opgegraven 
als dat nodig is voor de bouw. Als ik 
dit in een vroege fase van een project 
weet, dan kan ik samen met de 
aanvrager van de vergunning kijken 
of het nog mogelijk is om de bouw-

plannen aan te passen. Zo gaat zo min 
mogelijk archeologie verloren. En in 
sommige gevallen is zelfs helemaal 
geen archeologisch onderzoek meer 
nodig.’

Lessen en stadswandelingen
Mist Briels het buitenwerken wel 
eens? ‘Als het lekker weer is, zeker! 
Maar ik vind het ook leuk om aan de 
‘voorkant’ van archeologie te zitten. 

Ik geef soms lessen op basisscholen 
en stadswandelingen, zoals tijdens de 
Nationale Archeologiedagen. Wist je 
bijvoorbeeld dat Rotterdam is 
ontstaan op de plek bij het stand-
beeld van de grote voeten op de 
Binnenrotte? Daar is ooit de dam in de 
Rotte aangelegd. Mensen zeggen wel 
eens tegen mij dat ze door zo’n 
stadswandeling ook anders naar 
plekken gaan kijken. Leuk toch?’

Zelf archeologische 
schatten bekijken? Dit 
kan onder andere:
•  bij de parkeergarage 

onder de Markthal
•  in de hal van het 

Timmerhuis
•  bij de zuidingang 

van Station 
Blaak (een stuk 
stadsmuur)

•  in de Centrale 
Bibliotheek (3e 
verdieping, een 
bootje uit de 
middeleeuwen)

Vanuit huis kunt u 
de meest bijzondere 
bodemvondsten 
bekijken op 
de website 
bodemvondsten.
rotterdam.nl

Lees meer over de 
gevonden sluismuur 
naast de Markthal 
via onderstaande 
QR-code 

Werken voor 
Rotterdam 
Samen werken 
we aan een nog 
mooier Rotterdam. 
Ook werken bij de 
gemeente? Bekijk 
alle vacatures op 
werkenvoorrotterdam.
nl

Het voorbereidende werk van Iris Briels helpt archeologen gerichter te graven

Bas Czerwinski

Straatnamen 
van Rotterdam

Hier komt het ‘hof’ in Hofplein vandaan
De Stadskrant duikt in het verleden van opvallende, aparte en welbekende Rotterdamse straatnamen. 
Deze keer gaan we naar het Hofplein.

Want, het bekende verkeersplein gaat 
flink op de schop. Waar nu nog het 
verkeer raast, staat over een paar jaar 
een groen park waar mensen kunnen 
wandelen. Terug naar de roots zou je 

kunnen zeggen, want hier stond in de 
middeleeuwen een kasteel: het Hof 
van Wena. Nu weten we ook meteen 
hoe het Weena aan zijn naam komt.

Wedena
In bronnen uit 1306 wordt het 
kasteeltje vermeld. De naam Wena (of 
Weena) is op zijn beurt waarschijnlijk 
afgeleid van ‘Wedena’, de Wijde Aa. 
Dit is een aftakking van de Rotte. In 
1426 werd het kasteel verwoest 
tijdens de Hoekse en Kabeljauwse 
twisten, een middeleeuwse machts-
strijd in Holland en Zeeland. De resten 

die nog overeind stonden, werden 
later tijdens de Tachtigjarige Oorlog 
afgebroken. De Hofpoort, een van de 
Rotterdamse stadspoorten, bleef wel 
staan.

Hofpoortplein
De oude Hofpoort werd in 1778 
afgebroken en vervangen door een 
zuil met 4 leeuwen. In 1833 werd deze 
ook weer afgebroken, vanwege het 
toenemende verkeer. Het water 
tussen de Delftse Poort en de 
Hofpoort werd gedempt, en het nieuw 
ontstane plein werd ‘Hofpoortplein’ 

genoemd. In 1868 werd de naam 
definitief veranderd in Hofplein. In 
1908 werd het treinstation Hofplein 
geopend, ongeveer op de plek waar 
ooit het Hof van Wena stond.

Lees meer over 
deze en andere 
straatnamen 
op de pagina 
rotterdam.nl/de- 
straatnamen-van- 
rotterdamImpressie van het Hof van Wena

Stadsarchief Rotterdam

De Hofpoort in 1704 

Stadsarchief Rotterdam

http://bodemvondsten.rotterdam.nl
http://bodemvondsten.rotterdam.nl
https://www.rotterdam.nl/middeleeuwse-sluismuur-bij-markthal-steen-voor-steen-uit-bodem-verwijderd 
http://werkenvoorrotterdam.nl
http://werkenvoorrotterdam.nl
http://rotterdam.nl/de-straatnamen-van-rotterdam
http://rotterdam.nl/de-straatnamen-van-rotterdam
http://rotterdam.nl/de-straatnamen-van-rotterdam
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Pernis

‘Een speld, dat had ik nooit kunnen dromen’ 
De bestuursvergaderingen 
van de Oudheidkamer 
Pernis beginnen wel vaker 
een half uur eerder. Dus 
ging penningmeester Adrie 
van Kampen vorige maand 
nietsvermoedend eerder naar 
de vergadering. Daar werd ze 
aangenaam verrast.

Ze vertelt: ‘We waren aan het verga-
deren, toen Bas Ruizeveld de Winter 
van Wijkraad Pernis binnenkwam met 
bloemen. Die waren voor mij, maar 
dat was nog niet alles. Hij gaf me 
namens de wijkraad de Pernisser 
Speld. Wat een verrassing, dit had ik 
nooit kunnen dromen. Ik ben echt 
hartstikke blij met deze onderschei-
ding.’ Adrie had nog een vraag voor 
de vergadering, maar die is haar 
compleet ontschoten door het 
verrassingsmoment. 

Prestatie van formaat
Adrie van Kampen stopt na bijna  
30 jaar als penningmeester bij de 
Stichting Oudheidkamer Pernis. Om 
haar te bedanken voor haar jaren-
lange inzet, heeft het bestuur van de 
stichting haar voorgedragen voor de 
Pernisser Speld. 
Vicevoorzitter Jan van der Schee: 

‘Adrie heeft de Stichting Oudheidka-
mer Pernis altijd financieel gezond 
weten te houden. Over zo’n periode is 
dat een prestatie van formaat. Ook 
heeft ze zich jarenlang ingezet voor 
de bazaar van de Hervormde Kerk en 
ging vele jaren langs de deuren om de 
collectezakjes langs te brengen en 
weer op te halen. Voor ons bestuur is 
Adrie een terechte draagster van de 
Pernisser Speld.’ 

Bezige bij 
Wijkraadslid Bas Ruizeveld de Winter: 
‘Daar was de wijkraad Pernis het 
helemaal mee eens. Adrie heeft 
zoveel gedaan voor het dorp. Ze was 
echt een bezige bij.’ 

Adrie zal op de achtergrond nog wat 
kleine dingen doen in de Oudheidka-
mer. ‘Ik kan mijn tweede familie, de 
andere vrijwilligers, nog niet missen.’

De Pernisser Speld van de wijkraad 
kan op voordracht worden uitgereikt. 
Hij is voor personen die zich minimaal 
5 jaar, 5 tot 6 uur per week hebben 
ingezet voor de Pernisse samenle-
ving. Dit kan op sociaal, maatschap-
pelijk, cultureel of economisch 
gebied. 

Wilt u meer weten? Mail naar 
pernis@wijkraadrotterdam.nl.

Wijknieuws
Mis niets uit uw 

buurt en schrijf u in 
voor de nieuwsbrief 

Rotterdam 
Wijknieuws op 

rotterdam.nl/
wijknieuws

Van links naar rechts: Bas, Adrie en Jan

David Rozing

Rotterdam-Zuid

Wijkcoaches Children’s Zone helpen ouders
Iedere ouder wil het beste voor zijn of haar gezin, maar het kan zijn dat u tegen uitdagingen aanloopt. Misschien maakt u zich zorgen over 
uw financiën, slaapt uw kind slecht of vindt u de Nederlandse taal nog lastig. Dit kan stress opleveren. Children’s Zone is er om u hierbij te 
ondersteunen. 

De wijkcoaches van Children’s Zone 
zetten zich in voor gezinnen met 
kinderen van 0 tot 18 jaar oud. Samen 
met u kijken ze wat er aan de hand is 
en welke stappen u kunt zetten om de 
situatie te verbeteren. Of u nu onzeker 
bent over werk of opleiding, of zich 
zorgen maakt over de ontwikkeling 

van uw kind of vragen over geld heeft; 
ze ondersteunen u graag en staan 
voor u klaar.

Children’s Zone kan onder andere 
helpen bij: geldzaken en administra-
tie, het zoeken naar werk, de (taal) 
ontwikkeling van uw kind en de 

gezondheid van uw gezin. Dat doet ze 
samen met u. Want u weet wat het 
beste bij uw gezin past. 

Het doel van de coaches is om ouders 
te ondersteunen bij het zorgen voor 
een stabiele thuisomgeving, zodat 
kinderen met gelijke kansen kunnen 

opgroeien. Ze werken laagdrempelig 
en zonder wachttijden. Afhankelijk 
van wat het beste past, kunnen ze bij 
u thuis langskomen of op een andere 
plek afspreken. De hulp van de 
wijkcoaches is gratis.

Samenwerking
Children’s Zone werkt nauw samen 
met scholen, buurthuizen, huisartsen 
en andere organisaties in de wijk. 
Door deze samenwerking kunnen de 
coaches gezinnen beter ondersteu-
nen en bijdragen aan een sterke en 
verbonden gemeenschap. De 
wijkcoaches werken in heel Rotter-
dam-Zuid.

Contact
Wilt u graag hulp of meer informatie 
over wat de wijkcoaches voor u 
kunnen betekenen?
Ouders en professionals kunnen 
eenvoudig contact opnemen door op 
werkdagen tussen 09.00 en 17.00 uur 
te bellen, mailen of door een berichtje 
te sturen via WhatsApp. De contact-
gegevens van uw contactpersoon 
vindt u op 
rotterdam.nl/childrens-zone.

Woont u in een andere 
wijk en heeft uw gezin 

hulp nodig, dan kunt 
u contact opnemen 

met de Vraagwijzer: 
rotterdam.nl/

vraagwijzer

Wijkcoaches Agnes van den Bussche (rechts) en 

Filomena Grootveld op bezoek bij een ouder

Arnoud Verhey 

mailto:pernis%40wijkraadrotterdam.nl?subject=
http://rotterdam.nl/wijknieuws
http://rotterdam.nl/wijknieuws
https://www.nieuwsbrievenrotterdam.nl/aanmelden/?idmg=73407961-4327-48f0-b1b2-4a8778e672b0
http://rotterdam.nl/childrens-zone
http://rotterdam.nl/vraagwijzer
http://rotterdam.nl/vraagwijzer


5
10 april 2025
week 15

Ommoord

‘Bij ons kan echt iedereen meedoen’ 
Blind zijn of slecht zien en toch voetballen? Dat kan bij 
Sportvereniging Ommoord. ‘Het is mooi dat we dit kunnen bieden’, 
vertelt Erwin Rijsdijk van de club. ‘Er ging een wereld voor me 
open.’ 

‘Het blindenteam is een mooie stap 
voor mensen die blind zijn of slecht 
zien. Zo kunnen ze toch lekker 
voetballen’, vertelt initiatiefnemer 
Khashayar Taebi. 
‘Ik adem voetbal’, vertelt hij over zijn 
favoriete sport, die hij moest opgeven 
toen hij door een oogaandoening op 
15-jarige leeftijd blind werd. Nu is hij 
weer elke zondag op het veld te 
vinden, als speler en coördinator van 
het blindenteam. ‘Ik zie nog maar zo’n 
1 procent en zie alleen licht en donker. 
Maar andere zintuigen zijn sterk 
ontwikkeld, zoals het gehoor. En dat 
kan ik met voetbal goed gebruiken.’ 

Want bij blindenvoetbal speelt het 
team met een bal met rinkelende 
belletjes, zo is te horen waar die is. 
Spelers dragen een grote zwarte bril, 
waar je niets door ziet. ‘Dus iedereen 
is gelijk, alleen de keeper kan zien’, 
vertelt Khashayar. ‘We lopen met de 
arm naar voren, zodat je elkaar kunt 
voelen. En als je op de bal afrent, dan 
roep je “voy”. Spaans voor: “ik ga”!’ 
Drie coaches begeleiden de spelers 
vanaf de zijlijn. Ze spelen altijd op 
kunstgras, dus zonder kuilen of 
graspollen.
‘We zijn een kleine gezellige club en 
hier kan echt iedereen meedoen’, 

vertelt Erwin Rijsdijk. ‘We hebben ook 
een doventeam dat communiceert 
met gebarentaal. We zijn er trots op.’
Khashayar startte eerder in Zoeter-
meer met blindenvoetbal en is blij met 

de mogelijkheden en het enthousi-
asme bij de Ommoordse club. ‘Ze 
krijgen een glimlach op hun gezicht 
als ze lekker buiten voetballen.’

SV Ommoord zoekt 
vrijwilligers en 
mensen die trainer 
willen worden. En 
heb je een visuele 
beperking en wil je 
een keer meedoen? 
Dat kan, gratis en 
vrijblijvend. 
Mail naar info@
svommoord.nl 
Meer informatie op 
svommoord.nl  

Lees het volledige
verhaal op
nieuwsbrieven 
rotterdam.nl/ 
aanmelden en ga naar
Nieuwsbrief 6
(donderdag 3 april
2025, editie Prins
Alexander)

Voor wie blind is of slecht 

ziet, is blindenvoetbal 

een uitkomst

Jan van der Meijde 

Kralingen-West

Speeltuin Oudedijk wordt een groene, 
avontuurlijke plek 
Speeltuin Oudedijk krijgt een opknapbeurt. In november kreeg de speelplek aan de Oudedijk 277 al 
meer beplanting en in het najaar komt daar nog meer groen bij.

Het is gezellig druk op een zonnige 
woensdagmiddag in de speeltuin. 
Kinderen spelen op de speeltoestellen 
en anderen maken al volop gebruik 
van het pas aangelegde schelpenpad. 

Populaire plek
Rosa Veldman is een betrokken 
bewoner. Ze vertelt: ‘Deze speeltuin 
bestaat sinds 1911 en is een populaire 
plek voor kinderen uit de buurt. Maar 
het is ook een groot plein dat vol met 
tegels ligt. In de zomer wordt het hier 
erg heet. Ook zijn de speeltoestellen 
verouderd. Daar wilden we als buurt 
graag iets aan doen.’

Rosa zette samen met andere 
bewoners een buurtinitiatief op om 
ideeën voor de speeltuin op te halen. 
‘Kinderen mochten meedenken over 
hoe zij de speeltuin graag zien. Er 
moet vooral meer ruimte komen voor 
natuur, avontuur en schaduw.’  
Samen met Buro Kruisbestuiving 
werd een plan bedacht. Het idee 
kreeg steun van de wijkraad 
Kralingen en inmiddels is het initiatief 
een gezamenlijk project van de 
gemeente Rotterdam en de Stichting 
Speeltuin Oudedijk. Ze krijgen geld 
van Stichting Volkskracht.

Schelpenpad
Rosa: ‘In november zijn we gestart 
met de eerste fase van de vergroe-
ning. De dichte struiken aan de 
randen van de speeltuin zijn begaan-
baar gemaakt voor kinderen. Er loopt 
nu een spannend schelpenpaadje. 
Kinderen beleven zo meer avontuur in 
de speeltuin en de ruimte wordt nog 
beter benut.’ Er zijn ook wat tegels uit 
gegaan die plaats hebben gemaakt 
voor planten. In het najaar van 2025 
gaat de tweede fase van start. Er 
komen dan nieuwe speeltoestellen en 
meer bomen en zitjes. ‘Het moet echt 
een groene speeltuin worden.’

Kinderen maken graag gebruik van het nieuwe schelpenpad

David Rozing 

Middelland

Start gfe-
scheiden
Bewoners in Middellland 
kunnen vanaf nu hun groente-, 
fruit- en etensresten (gfe) 
scheiden. De gemeente plaatste 
eerder al containers speciaal 
voor dit gfe-afval in de wijk. 

Bewoners hebben al een informatie-
pakket gekregen over het scheiden 
van hun gfe-afval. Hierin zat onder 
meer een sleutel om de containers 
mee te openen. En natuurlijk informa-
tie over wat er nu wel en niet in de 
gfe-bakken mag. Ook zat er bij de 
brief een bon om een gratis keuken-
bakje op te halen.

Bakje ophalen
Het ophalen van deze miniprullenbak 
(én een rolletje afbreekbare afvalzak-
jes) kan nog tot en met vrijdag 25 april 
bij Thuis in West aan de Robert 
Fruinstraat 28. 
U kunt hier terecht op maandag, 
woensdag en vrijdag van 10.00 tot 
17.00 en op dinsdag en donderdag 
van 9.00 tot 17.00 en van 19.00 tot 
21.00 uur.

Niet in een keer
Gemeenten zijn verplicht groenafval 
gescheiden in te zamelen en te 
verwerken. In heel Rotterdam zijn er 
duizenden nieuwe gfe-containers 
nodig. Het is onmogelijk die allemaal 
in een keer te plaatsen en daarom 
gaat dit wijk voor wijk. Binnenkort is 
het Nieuwe Westen aan de beurt.

Meer weten over het inzamelen van 
gfe-afval? Kijk dan op rotterdam.nl/
gfe.
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